
INTERPELLATION

Interpellation gällande utförsäljning av Sanduddens skola

Ekerö kommun står inför stora och strategiskt viktiga investeringar i vår skolkapacitet. Detta har lett 
till en rad påskyndade och ibland kortsiktiga lösningar, bland annat flytten av Ekebyhovsskolans 
högstadium till Tappströmskolan och inklämmandet av Skå skola i Stenhamra, utan utlovad temporär 
lokallösning i form av baracker.

När man nu efter sökande med ljus och lykta ser en möjlig utbyggnad av Sanduddens skola utan att 
behöva ny mark, ändra i detaljplaner eller bygglov. Då väljer den moderata majoriteten att ta tillfället 
i akt och en ideologisk iver experimentera med utförsäljning av mark och fastigheten i fråga samt 
lägga ner en av våra välfungerande skolor.

Det föranleder mig att ställa en rad frågor till Lena Gerby:

 Är du säker på att denna lösning är den som är bäst för elever, vårdnadshavare och lärare på 
Sanduddens skola som idag har valt att gå på, placera sina barn och jobba på den kommunala 
skola som finns där idag?

 Vad händer om den tilltänkta fristående aktören inte får tillstånd att driva grundskola i Ekerö 
av skolinspektionen? Köper kommunen tillbaka skolan och genomför tidigare plan för 
utbyggnad, "endast" några år till försenat?

 Hur tänker du lösa skolplikten för de elever som idag bor i Sandudden och har valt att gå på 
en kommunal skola och fortsättningsvis vill göra det även framöver?
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